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ALGEMENE BESCHOUWINGEN 2e TERMIJN, 7-11-2019 

 

Voorzitter, 

 

De fractie van de PvdA was best tevreden over het verloop van de 1e termijn. 

Dhr. Platschorre kan er gerust op zijn dat 75 jaar vrijheid ook in H.I.Ambacht gevierd 

zal worden met een breed programma. Uit betrouwbare bron weet ik dat hier door het 

4 en 5 mei comité hard aan gewerkt wordt. 

 

PH Flach werd afgelopen maandag zelfs zo enthousiast dat hij ook  zijn beantwoording 

vanuit het college wilde starten met Algemene Beschouwingen. 

Leuke reactie ook op het gegeven dat zowel de VVD en de PvdA in de begrotingskrant 

lieten optekenen akkoord te gaan met deze voorliggende begroting. Zie het maar als 

compliment. Inderdaad wat voorbarig, maar wel zonneklaar bij deze begroting. Dan 

maar zo transparant mogelijk communiceren.  

Onze grotere zorgen liggen ook  iets verder in de toekomst waar bij 

uitvoeringsplannen en de betaalbaarheid er van in het geding kan komen. 

Mooi dat de SGP/CU ook twijfel heeft bij het plan om te laten betalen voor het ophalen 

van grof, wel vanuit een ander standpunt, maar toch... 

In de bijdrage van het CDA konden wij ons voor een groot deel vinden. Goed te 

vernemen dat men zorgen heeft bij het snel oplopende reserve kapitaal van de 

gemeente en de uitgaven daar uit. Het creëren van fondsen vanuit deze reserve 

spreekt ons aan. Het woord labelen was eerder  bijna een “scheldwoord”, maar dit 

lijkt er toch veel op. 

Rond sociale huur- en doorstroomwoningen zien we bij meerdere fracties  beweging 

ontstaan en staan we zeker niet alleen. 

 

 



 

 

Basisonderwijs in H.I. Ambacht. 

Stand van zaken hier duidelijk maar we kijken uit naar de nieuwe plannen voor de 

bouw- of verbouw van scholen. 

Wij vertrouwen op realistische begrotingen daarbij. 

 

Stichtingen en verenigingen 

Voorzitter,  in de 1e termijn spraken wij over de herinvoering van een kleine subsidie 

voor verenigingen met jeugdleden. De hardwerkende vrijwilligers kunnen dit goed 

gebruiken ter ondersteuning. Hieraan kunnen prestatieafspraken gekoppeld worden, 

al dan niet gelinkt aan  maatschappelijke zaken. Verenigingen houden ook een deel 

van de jeugd van de straat en leveren een bijdrage aan de opvoeding. 

Graag nog uw reactie. 

Wat betreft het onderhoud van de sportvelden. Wij hebben vertrouwen in een goede 

afloop van de lopende aanbestedingsprocedure. 

Wij krijgen signalen dat er toch ook vandalisme is te bespeuren op- en rond de 

velden. De schade hiervan wordt ook afgewenteld op de gemeente of zijn de clubs 

verzekerd? 

Met onze zorg rond de verantwoordelijkheden, die niet altijd duidelijk zijn, uit te 

spreken, willen wij een tweede “Hockeyveldendrama”  voorkomen. 

 

Wij vroegen ook nog naar  de huidige stand van zaken in Ambacht naar aanleiding 

van de wijzigingen in de eigen bijdrage bij  de WMO. 

 

Jeugdzorg 

Namens de fractie van de PvdA breng ik ook hier de beterschap wensen over aan PH 

van Die. Wij hopen dat hij snel weer in ons midden mag zijn. Wij willen de tijdelijke 

vervangers vragen dit dossier met extra zorg te behandelen. Zeker voor de kwetsbare 

klantengroep maar ook voor de negatieve financiële aspecten die steeds duidelijker 

zullen worden. Voorwaar geen makkelijk dossier. Het is hier wat ons betreft vinger 

aan de pols houden, ook al is de problematiek vaak belegd in de regio. 

Laten we bij schrijnende lokale situaties niet schromen om in te grijpen en waar nodig 

samen te werken. 

 

 

  

 



 

 

 

Wonen 

Aandacht voor sociale huurwoningen komt niet alleen meer van de PvdA. Logisch ook 

want in de gehele regio staat het onderwerp ook op de agenda. 

Het bijbouwen van duurdere koopwoningen en het stabiliseren of terugdringen van 

het aantal sociale huurwoningen zal regiobreed krapte veroorzaken. 

Er is ook behoefte aan duurdere huurwoningen voor de middeninkomens. Het is straks 

nauwelijks mogelijk om binnen Ambacht door te stromen naar een andere woning.  

Waar ziet u hiervoor nog mogelijkheden met de woonvisie in de hand? 

 

Groen  

De PH heeft aangegeven te bezien hoe hij het groen/onkruid-onderhoud een nieuwe 

impuls kan geven. Dit schreven we hier vorig jaar ook op dezelfde plek.  

Welke impuls gaat u afspreken bij de nieuwe aanbesteding? 

 

Afvalbeleid 

Zoals al aangegeven zijn wij blij met de reactie van de fractie van de SGP/CU  op het 

plan om € 25,- te gaan heffen voor het ophalen van grof vuil aan huis. 

Wij willen nog pleiten voor een vrijstellingsregeling. 

Onze fractie ziet graag dat we voor de verzameling van vuil de mollen blijven 

gebruiken. Een opstelling van meerdere kliko's in je tuin vinden wij niet fraai. Een 

systeem van de vervuiler betaald zal werken als de bevolking voldoende gefaciliteerd 

is.  

Nascheiding verdient blijvende aandacht.  

 

Duurzaamheid 

Afgelopen maandag was te beluisteren dat het tijd wordt voor uitvoering. 

Prima, maar dan toch pas als de financiële gevolgen bekend zijn? Hier ligt een kans 

voor de regio om het gezamenlijk op te pakken. Ook hier weer aandacht voor 

financieel kwetsbaren. 

Wij ondersteunen nog steeds van harte de poging om van Ambacht, zo snel mogelijk, 

een fair trade gemeente te maken. 

 



 

 

Economie 

Terecht dat u beaamde dat het Waterbusplein niet zonder de Waterbus kan. 

Een rappèl naar de Statenfractie van de PvdA is inmiddels uit. 

Zit het college er ook bovenop? 

 

Veiligheid 

Als het gaat om verkeersveiligheid zijn wij tevreden met de toezegging dat bij de 

nieuwe plannen, de fietser de nodige aandacht krijgt. 

De camera's in het Sophiapark moeten er zo snel mogelijk komen, anders zijn we 

bang dat mosterd na de maaltijd wordt. 

 

Regio Drechtsteden 

De zorg over het samenwerkingsverband wordt wel door iedereen onderschreven. 

Het moet beter, alleen focus op eigen gemeente is niet voldoende. Er wordt 

meegekeken. 

Goed dat we er als raad van Ambacht er over gaan praten. 

 

Voorzitter, afsluitend,  

Afgelopen maandag werd gesproken over de openstelling van het nieuwe binnenbad 

van de Louwert op zondag. De exploitant lijkt de zondag nu nodig te hebben om aan 

de afspraak te voldoen voor het aantal uren recreatief zwemmen. 

Wij gaven aan bij een interruptie bij de beantwoording van het college dat het een 

kwestie van tijd is wanneer het zwembad open is, dus geen discussie meer of het 

open gaat maar wanneer. 

 

Wij danken nogmaals het ambtelijk apparaat voor de inzet en de stukken die leiden 

naar de voorliggende begroting. 

Een begroting waar wij mee akkoord gaan. 

 

De PvdA fractie H.I. Ambacht, feliciteert PH Flach met deze 10e begroting en  wenst 

het college veel succes en wijsheid  toe bij het verder besturen van ons mooie 

t' Ambacht. 

  


